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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato  

19.05.2025 

 

Mødested 

Personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 9 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Tina Mielke Ravn (TR) René Beck (RB) Søren 

Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Vibeke Hansen (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JJL) Suzet 

Skovby (SS), Charlotte Lombard (CL), Laila Schou Poulsen (LP), Hans Christian Johansen (HJ), Tina 

Bladbjerg, Jonas Langvad (JKL), Anitta Smedegaard – suppleant (AS), Louise Westphal – suppleant 

(LW),.  

 

Afbud fra: Jens Juulsgaard, Pernille Kjøngerskov, H C Johansen, Elevrådsrepræsentanter 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad 

bagefter? 
 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

• Elevrådet 

At alle er orienteret De fleste 

orienterende punkter 

vil stå i 

kalenderindkaldelsen 

 

 

 Opfølgning på 

beslutninger fra sidste 

møde 

At vi får fulgt op på 

beslutninger fra sidste 

skolebestyrelsesmøde 

jf. referatet 

 Bestyrelsen havde 

ikke indvendinger 

mod forslaget til nyt 

princip om skole/hjem 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

samarbejdet, det er 

derfor vedtaget.  

 Orientering om regler 

angående suppleanter 

Orientering Orientering ved PN De to suppleanter 

bliver i bestyrelsen, 

som medlemmer for 

dem der afgår.  

De melder tilbage til 

formanden, hvem der 

træder ind for 

henholdsvis Suzet og 

Kim.  
Forældresamarbejdet På baggrund af 

arbejdet i udvalget, en 

udpegning af emner, 

vi ønsker at arbejde 

med videre i 

bestyrelsen 

Oplæg ved PN 

derefter drøftelser 

Kommunikation og 

værdier ønskes tages 

op på fremtidige 

bestyrelsesmøder, da 

det er det mest 

konkrete at tage fat i. 

Der vil blive arbejdet 

videre med oplægget 

fra gruppen. 
 

Elevfravær En status over 
elevfraværet 

Oplæg ved MS 

derefter drøftelser 

Det er forsat enkelte 

elever, der står for 

den største del af 

fraværet især på 

sygdom og ulovligt 

fravær. Derudover er 

vi ved at få undersøgt, 

hvorfor det nye 

elevsystem stadig 

tæller elever med, 

som er stoppet og går 

på andre skoler i 

kommunen. Vi kan 

derfor nok ikke helt 

regne med de nyeste 

tal.  

 Højt begavede elever En status Oplæg ved PK De fleste er screenet 

og vil blive kontaktet 

med henblik på at 

komme på High 

performance hold 

efter sommerferien. 
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Side 3 

 Status på 
ressourceforbrug for 
lærere og pædagoger 

En status Oplæg ved MS Der er lagt en plan for 

kommende skoleår, 

hvor ekstra 

ressourcer er 

prioriteret i forhold til 

timebanken.  

Der er derudover sat 

ekstra af til de 

klasser, der endnu 

ikke er delt i tre spor 

og derfor har flere 

elever.  

Vi er lykkedes med at 

sætte en del af til 

supplerende 

undervisning i dansk 

og matematik og 

onlineskolen, som 

kører endnu et år i en 

god skole for alle 

projektet.  

Som altid er 

mellemformer, RUC 

og PLC også 

prioriteret højt.  

 

Evt.     

 

 

 

 


